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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Valami t  én nem értek vagy Ön. ISO az á tvi lágí tását ,  a minősí tését  egy adot t  

s ze rveze t re  végzi .  Most ,  amiben döntünk,  arra a szervezet re .  Ha azt a 
s ze rveze te t  f ixál juk és ha bármilyen össze té te lben kezd tünk  egy újat,  akkor  
elölről  kezdi  a s zerveze tnek  a vizsgálatát .

K a t o n a  Csaba:
Nem arra gondol t am,  hogy egy tel jesen új szervezet i  felépí tést  kel lene 

lé tehozni .  Ami itt e lhangzot t ,  va lószínűleg a szervezet i  felépí téssel  nincs gond,  
az is e lképzelhető ,  jó,  nincs létszám felesleg,  l é t számhiány van valahol .  Ki fog 
az derülni ,  hogy kellő hatékonysággal  do lgoznak- e  az i rodák,  mert  szer intem ez 
ebből  valamennyi re  ki fog az derülni ,  hogy van-e  emberhiány vagy -felesleg.  
Szer in tem ezt így mindenki  el tudja  fogadni ,  s zár juk le ezt.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Pontos í t s a  a kkor  az indí tványát .

K a t o n a  Csaba:
Mar adna  ugyanúgy az időpont ja ,  március.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szavazunk.  Aki Ka tona  Csaba egyéni  indí tványát  t ámoga t j a ,  kérem szavazzon!

A K ép v is e lő - te s tü le t  6 igen szavazat ta l ,  3 e l lenszavaza t ta l ,  6 ta r tó zkodássa l  nem 
f o g a d t a  el  K a to n a  Csaba módosí tó  indí tványát .

B á t o r  Antal:
Az ISO-val kapcsolatban van egy félreértés.  Ha jól tudom, nem létszámot  

vizsgál,  hanem a munka minőségét. Ebből mi nem látjuk, hogy létszámfelesleg  
vagy létszámhiány van, hanem csak azt, hogy jó  vagy nem jó  munkát végzünk.  
Nem leszünk semmivel okosabbak, ha az ISO megjön. El tudnám azt fogadni  
vagy javasolni, amit a múltkor is felvetettem. Most másképp fogalmazok, nehogy  
Fazekas úr sértésnek vegye. Egy gréniumot fel kellene állítani, ezt is vizsgáljuk, 
az intézményt, meg a Hivatalt. Ténylegesen kell vizsgálni és nincs je lentősége  az 
ISO-nak, le fogják írni, hogy nagyon jók vagyunk, nagyon roszak, de azt nem 
fogják leírni, hogy 10 emberrel több vagy kevesebb kell.Ehhez nem ad semmilyen 
támpontot.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Majd akkor elmondom, hogy miért nincs igaza, amikor a kezében lesz az 

anyag, nem kívánok vitatkozni,  az ISO pontosan kiszűri az átfedéseket és 
egyebeket ,  és azt, hogy a leghatékonyabb szervezet  hogyan alakítható ki, akkor 
summázom a döntést.

A most végrehajtott átszervezés marad érvényben, a kiosztott egyetértési jog  
végrehajtásával.
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Az ér in te ttek  megérkeztek,  most a Kórház  ügyét kellene tárgyalni ,  mert 
mindenkinek más-más irányú elfoglaltsága van, ezért zárt ülést kell elrendelnem. 
Tá jékoz ta tom  a sajtó képviselőit ,  becslések szerint  15,00 óra tájban várható  a 
nyílt ülés folytatása,  addig tü re lmüket kérem.

14,15 órá tó l  15,20 óráig  zári  ü lés . 15,30 órá tó l  ny íl t  ülés, létszám: 17 f ő

9.) A K é p v i s e lő - t e s tü l e t  2001. évi I. ü l é s s z a k á n a k  m u n k a t e r v e  (317.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizot tság i  ál lásfogla lások ismerte tésé t  kérem.

F a z e k a s  István:
A Városrendezés i  és Kommunális B izo t tság  7 igen szavazatta l  a határozati  

jav as la to t  a köve tkező  m ó d o s í t á s sa l  javasolja  e l fogadásra  a Képviselő- 
te s tü le tnek :

"Február:
7.) Várpalo ta  Város  Önkormányzata  vagyonáról és a vagyonnal  való 

gazdá lkodás  szabályairól  szóló rendelet  felülvizsgálata"

C s ő v á r i  János:
Az Okta tás i ,  Kulturál is  és Sport  B izo t tság  8 igen szavazatta l  a ha tá rozati  

j a v as la to t  e l fogadásra  javaso l ja  azzal,  hogy a f e b r u á r i  m u n k a t e r v b e  k e r ü l j ö n  be 
a Szerveze t i  és Működési  Szabályzat fe lülvizsgála ta  a Jogi és Ügyrendi B izo t tság  
e lő te r jesz tésében .

Dr.  S z a b ó  Gyula:
Az Egészségügyi ,  Szociális  és Lakásügyi B izo t t ság  11 igen szavaza t ta l  a 

K épv ise lő - te s tü le t  2001.  évi I. ü lésszakának m unka te rvé t  az a l á b b i  k iegész í té sse l  
j avaso l ja  e l fogadásra  a Képvise lő- tes tü le tnek .

A fogya tékos  személyek joga iró l  és esé lyegyenlőség  b iz tos í tásáró l  szóló 
tö rvény  nemcsak az akadálymentes  köz lekedés t  tűzi ki célul, és nemcsak  e 
t ek in te tben  ír elő in tézkedéseke t,  hanem az élet sok más te rü le tén  is. így  az 
ok ta tá s ,  a képzés ,  a fog la lkoz ta tás  és a kul túra  te rü le tén .  Ezér t  a b izo t tság  
javaso l ja ,  hogy az Intézményirányí tó  és Civil K apcso la tok  Irodája  e lőkész í tésében  
készül jön  egy á tfogó je len tés  az említe tt  t e rü le tek re  vona tkozóan  a júniusi  
képv ise lő- tes tü le t i  ülésre.

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági és Pénzügyi  B izo t tság  2001. évi I. ü lésszakának m unka te rvé t  az 

a l á b b i  m ó d o s í t á s s a l  javasol ja  e lfogadásra .
10 igen szavazatta l
Az ápril is  havi testü le ti  ülésre kész ítsen  a Leszkovszki  Tibor po lgárm ester  

beszám oló t  a nem alapvető  munkálta tó i  j o g o k  gyakorlá sáró l 2001. I. n. évre 
vona tkozóan .
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8 igen szavazat,  1 t a r tó zk o d ás  mellett
A februári  testü le ti  ülésre vizsgálja felül az önkorm ányza t  a nem lakás célú 

bér lemények  szerződése i t .
Felelős :  Dr. Feke te  Antal  János jegyző

8 igen szavazat 1 t a r tó z k o d ás  mellett
A február i  tes tü le ti  ülésre  tűzze  napirendre  a t e s tü le t  az új távhő-rende le t  

tá rgya lásá t .
9 igen szavaza t ta l
A márciusi  tes tü le ti  ülésre  vizsgálja felül az ö n korm ányza t  a Távhőszo lgá l ta tó  

Kft,  a Közüzemi Kft és a Szindbád KHT alapí tó ok i ra tá t  a tu la jdonos i  jo g o k  
g yakor lá sának  módjára  vona tkozóan .

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi B izo t t ság  7 igen szavaza t ta l  a ha tároza t i  j avas la to t  

e l f o g a d á s r a  j a v a s o l j a  a Képvise lő - tes tü le tnek  azzal a megjegyzéssel ,  hogy az 
Ö nkorm ányza t  által a lap í to t t  tá r saságok  beszám oló ika t  ne a tes tü le ti  ülés,  hanem 
a taggyű lés  előtt  tegyék  meg.

S a j t o s  János:
I n o ta  V á ros rész  Önkormányzó  Tes tü le te  10 igen szavazatta l  e l f o g a d á s r a  

j a v a s o l j a  a h a tá r o za t - t e rv e z e te t  a Képv ise lő - tes tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
M in t  e lő te r je sz tő  be fogadom  az Egészségügyi ,  Szociális  és Lakásügyi 

B iz o t t sá g n a k  a j avas la tá t .  A Gazdasági és Pénzügyi  B izo t t ságnak  azon javas la tá t ,  
hogy  a 2001 .  évi I. ü lésszakáró l  számoljak  be, hogy a nem alapve tő  munkál ta tó i  
j o g o k  gyakor lá sá ró l  mit végeztem. Továbbá, hogy  a februári  te s tü le t i  ülésre  
ke rü l jenek  fe lü lv izsgá la t ra  a nem lakáscélú  bé r lem ények  szerződése i  befogadom.  
B efo g ad o m  a T á vhőszo lgá l ta tó ,  Közüzemi Kft,  és a Szindbád Kht.  alapító 
o k i ra tán ak  tu la jdonos i  j o g o k  gyakor lásának  m ódjá ra  tö r t én ő  fe lü lv izsgála tá t ,  s a 
Jogi  és Ügyrendi  B izo t t s ág n ak  a javas la tá t .

K é t  do lgo t  nem fogad tam  be. Pé te rné tő l  ké rdezem ,  hogy a V árosrendezés i  és 
K om m unál is  B izo t t ság  V árpa lo ta  város  Ö nkorm ányza ta  vagyonáró l  és a 
vagyonnal  való g azdá lkodás  szabályairó l  szóló rende le t  fe lü lv izsgála tá t  j a nuárban  
és feb ruá rban  a ránk  váró  fe lada tok  melle tt ,  hogyan látja?

A m el lék le tek re  tek in te t te l ,  ami aktual izá lt ,  naprakész ,  pon tos ,  fölhivata li  
be jegyzésekke l  egyezőt ,  tud ják -e  prezentá ln i?

P é t e r  Is tvánné:
Én nem tudom  felvállalni . Sajnála tos  módon  ezidá ig  nem tö r t én t  meg a 

Földh ivata l la l  az egyez te tés .  Ha a K épv ise lő - te s tü le t  megnézi az eredet i  februári  
nap irend i  j a v as la to k  mind olyan fajsúlyúak, ami komoly  fe lada toka t  je len t .  A 
hiva ta l  sze rveze tébő l  s a kö l t ségve té s  kész ítése ,  akik ebben is tud n án ak  do lgozni 
le fog ja  kötni .  Vámosi  képviselő  úrnak e lmondtam, hogy a t ávhő re  v o n a tk o zó  
rende le te t ,  mivel már két  hónapja  nálam van az anyag fe lü lv izsgála ton,  megfogom 
csinálni .  Sa jná la tos  módon nem egyszerű  a fe lü lv izsgálat ,  de a szervezeti  
s zabá lyza tnak  a fe lü lv izsgála tá t  és a vagyonnal való rende le te t  én magam részérő l



nem látom biz tos í to t tnak .  El lehet fogadni,  de e lképze lhető ,  hogy jön egy kérelem 
februárban,  hogy kérjük módosítani a ha tároza to t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ezt befogadom, és a februári  testületi  ülésen ott  lesz, hogy kérem a hatá r időt 

m ódos í tás t  elfogadni és tudomásul venni. Egy reális  ha tár idő t  szabjunk meg.

F a k á s z Tamás:
Az önkormányzati  vagyonrendele t  napirendre  vé te lé t  én javasol tam.  Azért  

szere t tem volna, hogy ez napirendre  kerüljön,  mert  úgy éreztem, hogy a 
vagyonrendele t  és a kö l tségve tésünk  el fogadása kapcso la tban  van egymással.  Ez 
volt az indoka, ami miatt februárra  kértem. Ha ez nem megoldható ,  akkor  a 
márciusi  ha tár idő t  kénytelen vagyok elfogadni.

(15,40 órakor  dr. Fekete  A n ta l  János  j e g y z ő  k iment) .

D o m o k o s  István:
Javasolnám, hogy ez az anyag a márciusi képv ise lő - tes tü le t i  ülésre készüljön 

el. Javasolnám továbbá,  hogy a második oldalon a 4. pont  alatt  szerepel,  
"Beszámoló  az önkormányzat  tu la jdonát képező  vagyon ér tékes í tésé rő l  1990. 
o k tóbe r  23 . -2000 .  december 3 1. között" ,  ezt tegyük át a februári  hónapra .

V á m o s i  Tibor:
Aljegyző asszony elmondta ,  hogy a távhőre  vona tkozó  rendelet  m ódos í tásá t  fel 

tud ja  vállalni,  mivel ok tóberben  ad tuk le.

P é t e r  Is tvánné:
Igen, a távhővel kapcso la tban  a rendelet  m ódos í tá sá t  fel tudom  vállalni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Rendben van, a Gazdasági és Pénzügyi B izo t t ság  javas la tá t  befogadtam.
K érdése  kinek van?

C s ő v á r i  János:
M ikor  lenne érdemes  ezt az anyagot  napirendre  tűzni?

P é t e r  Is tvánné:
Az a ko l léganőnk, aki ebben a munkában tu d o t t  volna  dolgozni ,  szeptember tő l  

a Közüzemi Kft.  e l lenőrzését  végezte .  János iné  elment a hivata lból,  és van egy 
jogi e lőadói  állás üresen.  Három ember helyet t  egy ember  nem tud dolgozni.

K a t o n a  Csaba:
A szervezeti  működési  szabályzat  m ódos í tásának  időpont já t  én javasoltam, 

mert  sok olyan probléma van, amit le kellene szabályozni.  Ide ta r toz ik  például  a 
Felügyelő  B izo t t ság  funkciója,  és az új tá r saságokka l  kapcso la tos  szabályozás i  
módok. Adunk egy javas la to t ,  hogy hol miként,  és a hivatal megnézné azt,  hogy 
jog i lag  m űköd ik -e  vagy sem.
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L e s z k o v s z k i  Tibor;
A februári  tes tü le ti  ülésre  önálló indítványként,  első o lvasa tként el tudom 

képzelni .

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi B izo t t ság  úgy tudja ezt felvállalni , és én már a bizott sági 

e lnököket  többszö r  is kértem, hogy az SZMSZ m ó dos í tá s ra  vona tkozóan  tegyék 
meg a vé leményüket.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További vélemény?

S u r á n y i Pál:
Mivel januárban  nincs ülés, a februári  b izo t tság i  ü léseken a b izo tt sági e lnökök 

saját  maguknak megszavazhat ják ,  hogy erről  a kérdésrő l  beszéljenek, és a 
márciusi  ülésre kerü ljön be ez az anyag.

F a k á s z Tamás:
Én javasolnám, hogy a vagyonrendele te t  a márciusi  képv ise lő- tes tü le t i  ülésen 

tá rgya l juk  meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ot t  van a probléma,  hogy bizott ság i á l lásfoglalás  ezt nekem fel kell tennem 

szavazásra .
Zá rom  a napirendi  pon to t ,  és szavazásra  te szem fel a V árosrendezés i  és 

Kommunál is  B izo t t ság  azon javas la tá t ,  hogy a februári  te s tü le t i  ü lésre  kerü ljön be 
V á rp a lo ta  Város  Ö nkorm ányza ta  vagyonáró l  és vagyonnal való gazdá lkodás  
szabályairól  szóló rendele t  felülvizsgálata .  Aki e lfogadja,  kérem szavazzon!

A K épvise lő -testü le t 9 igen szavazattal, 3 nem és 5 tartózkodás m elle tt a 
Városrendezési és Kom m unális  B izo ttság  azon ja v a s la tá t ,-  hogy a fe b ru á r i  
testü le ti  ülésre kerüljön be Várpalota Város Önkormányzata vagyonáról és a 
vagyonnal való gazdálkodás szabályairó l szóló rendelet fe lü lv izsg á la ta  - 
elfogadta .

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Az Okta tás i ,  Kulturá li s  és Spor t  B izo t t ság  azon javas la tá t  te szem  fel 

s zavazásra ,  hogy a februári  munka te rvbe  az SZMSZ fe lü lv izsgála ta  a Jogi és 
Ügyrendi  B izo t t ság  e lő te r jesz tésébe  kerüljön be. Aki elfogadja ,  kérem szavazzon!

A K épv ise lő -testü le t 14 igen szavazatta l és 3 tartózkodás m ellett egyetértett  
azzal, hogy a fe b ru á r i  munkatervbe kerüljön  be a Szervezeti és M űködési  
Szabályza t fe lü lv izsg á la ta  a Jogi és Ügyrendi B izo ttság  előterjesztésébe.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az egészet  te szem fel szavazásra  ezzel a két  módosítássa l .  Aki elfogadja,  

ké rem  szavazzon!

A K épv ise lő -testü le t 17 igen szavazatta l a köve tkező  határozato t hozta:

59
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Várpalo ta  Város  Önkormányzat i  Képvise lő - tes tü Ie te  2001. évi I. ülésszakának 
munkatervét  a jelen ha tároza t  mellékletében foglaltak szerint  elfogadja.

2 . )
A K épvise lő - tes tü le t  felhívja az e lőkész í tők  és az e lő te r je sz tők  figyelmét  arra, 
hogy a munkate rvbe  felvett  e lő te r jesz téseke t  a Polgármeste rnél ,  a Képviselő- 
tes tü le ti  ülés előtt  24 nappal be kell nyújtani.

H a t á r i d ő :  munkaterv  megküldésére  az é r in te ttek  részére :  2001. ja n u á r  10. 
Fe le lős:  Leszkovszki Tibor  po lgármester

318/2000. (XII. 14.) számú képviselő-tes tüle t i  ha tározat:

1 )

10.) J a v a s l a t  i n té z m én y v e z e tő i  m e g b íz á s o k  l e j á r t a  m i a t t i  i n t é z k e d é s r e  (301.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizott sági ál lásfoglalások ismerte tésé t  kérem.

S u r á n y i Pál:
A b izo t tság  9 igen szavazatta l  a ha tározati  j avas la to t  e l f o g a d á s r a  j a v a s o l j a .  

S a j t o s  János:
Ino ta  V árosrész  Önkormányzó Tes tü le te  10 igen szavazatta l  e l fo g a d á s ra  

j a v a s  ó l ja  a ha tá roza t - te rveze te t  a K épvise lő - tes tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem,  hogy fe ltehetem-e  szavazásra?Aki e lfogadja ,  kérem szavazzon!

A K épviselő-testü le t 17 igen szavazatta l a következő határozato t hozta:

319/2000. (XII.14.) számú Képviselő-testület i  határozat:

V árpa lo ta  Város  Önkormányzati  K épvise lő - tes tü le t  nyilvános pá lyáza to t  ír ki

a Várkert i  Á ltalános  Iskola és Szakiskola  
(8100 Várpalota ,  Thuri  té r  3.) 

az
5. sz. Általános Iskola és Tagóvodái  

(8104 Várpalota ,  Készenléti  lakóte lep)  
és a

Kölyökvár  Napközi Otthonos  Óvoda
(8100 Várpalota ,  Mátyás  k. u. 7/b.)

magasabb vezetői  beosz tá sának  be tö l tésé re  a ha tá roza t  mellékletében 
m egszövegeze t t  ál lásfelhívással .
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A K épv ise lő - te s tü le t  felkéri a Jegyzőt ,  hogy a felhívás közzé té te lé rő l  az 
Okta tás i  Közlönyben gondoskodjék .

Határidő:  a fe lh ívás  megküldésére  a szerkesztőséghez:  azonnal  
Felelős: dr. Fekete  Antal János jegyző

11.) 2001. évi v árosm ark et in g  operatív  terv (312.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izott sági á l lásfogla lások  ismerte tésé t  kérem.

F a z e k a s  Is tván:
A V árosrendezés i  és Kommunális B izo t t ság  5 igen szavaza t ta l ,  3 ta r tózkodás  

mel le tt  a ha tá roza t i  javas la to t  a következő k iegész í tésekke l  javasolja  
e l fogadásra  a K épvise lő - tes tü le tnek :

"Várpa lo ta  Város  Önkormányzat i  K épv ise lő - te s tü le te  a 2001. évi 
v á rosm arke t ing  o pe ra t ív  tervben felsoro lt  p ro jek tek  közül a k ö v e tk ez ő k  pénzügyi 
fedeze té t  biztosít ja :

1. Városem blém a  kommunikáció ja
2. Részvéte l  és bem uta tkozás  a Wolfsbergi N em ze tköz i  Vásáron
3. Befek te tő i  gazdaság i  konferencia  m egsze rvezése  Várpa lo tán
4. Regionáli s  gazdaság i  ta lá lkozók  m egsze rvezése  a t e s tv é rv á ro s o k  régióival
5. "Ehető  kö rnyeze t"  p rogram ok  szervezése  és kom m unikác ió ja
6. A V ár -Expo  rek lámkam pányainak  regionáli s  és o rszágos  sz in t re  emelése
7. T á jék o z ta tó  és üdvöz lő táb lák  k ihelyezése  a vá rosban

C s ő v á r i  János:
A b izo t t s ág  a 2001.  évi vá rosm arke t ing  opera t ív  te rvben fe lso ro l t  p ro jektek  

közül,  ö s szegek  m egnevezése  nélkül az a lább iakat  ja v a so l ja  a határozati  
javas la tba :

9 igen szavaza t ta l  az ' In te rne tkapcso la t  lé t rehozása ,  városi  honlap  elhelyezése  
a világhálón.

- 5 igen,  4 t a r t ó z k o d ó  szavazatta l  a "V árosem blém a kommunikác ió ja" .
- 6 igen,  3 t a r tó z k o d ó  szavazatta l  a MRészvéte l  be fek te tő i  fó ru m o k o n " .
- 7 igen,  2 t a r tó z k o d ó  szavazatta l  a "Regionáli s  gazdasági  t a lá lk o zó k  meg

szervezése  a t e s tv é rv á ro s o k  régióival."
- 7 igen,  2 t a r t ó z k o d ó  szavazatta l  "A k ö z t i s z ta ság é r t  kampány".
- 8 igen, 1 t a r tó z k o d ó  szavazatta l  a "V irágos  V árpa lo ta  kampány".
- 8 igen, 1 t a r t ó z k o d ó  szavazatta l  a "T á jékoz ta tó  és ü d v öz lő táb lák  kihelyezése  

a városban"
6 igen, 3 t a r tó z k o d ó  szavazatta l  "A v á ro sk ö zp o n t  lá tványtervének 

m eg te rv ez te té se " .
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L a s s ú  Tamás:
Vanyó Miklós m ódos í tó  i n d í t v á n y a  került  e l fogadásra  9 igen szavazatta l  1 

ta r tózkodás  mellett.

A Gazdasági és Pénzügyi Bizo t tság  javasolja  a K épv ise lő - tes tü le tnek ,  hogy 
középtávú koncepc iókén t  fogadja el a városmarketing  opera tív  te rvet.  2001. évi 
kö l tségvetés  e lkészítésé ig  10 millió forintig kész ít sen  részle tes költ ségvetés i  
j avas la to t ,  minimum 5 projekt  kerüljön kidolgozásra .

S a j t o s  János:
Inota  Városrész  Önkormányzó Tes tü le te  10 igen szavazatta l  a 2001. évi 

vá rosm arke t ing  opera tív  te rvben felsorolt  p ro jek tek  közül m in d e g y ik e t  
t á m o g a t j a ,  a vona tkozó  k ö l t s é g ig én y rő l  v iszont  nem fo g la l t  á l l á s t  a 
Részönkormányzat .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdése  kinek van?

F a z e k a s  István:
Kérdezem, hogy bizonyos összeghatár ig  mi lenne az a minimális program, ami 

e lő re lépés t  is je len te  a város  életében.

P á 1 Károly:
Úgy gondolom, hogy ezek közül a p rogramok közül mindenképpen a városi  

honlapnak az in te rnetes  megvalósítását  lenne célszerű támogatn i.  Ez egy nagyon 
nagy lehe tő sége t  kínál a város  számára,  tehát fontos  volna,  hogy bekerü l jön  a 
t á m o g a to t t  p rog ram ok  közé.  Ezenkívül  szere tném kihangsúlyozni a gazdasági 
p ro g ram oka t ,  a gazdasági konferenciákon való részvéte l  lehetőségét ,  i lletve az 
"Ehető  környezet"  és köz t isz tasági  p rogram oka t ,  aminek je len tő sség e  abban is 
ke resendő ,  hogy ezek a Sapard p rogram csom agba  is bekerü lhetnek .

K a t o n a  Csaba:
A kö l t ségvonza tok  m ögöt t  van-e  árajánlat  kérés?

P á 1 Károly:
Egyenlőre  nagyon kevés ese tben van konkré t  ára jánlat  kérés,  hiszen pontosan  

ezek a költ ségvetés i  számok azt  célozzák meg, hogy amennyiben a te s tü le t  minket 
fe ljogos ít ,  hogy ezeket az a ján la tkéréseke t  megtud juk  tenni és a számokat  
konkre tizálni  tud juk , akkor  ké rünk ára jánla tokat.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdés?  Vélemény, észrevétel?

C s ő v á r i  János:
Ebben az anyagban olyan számok kerü ltek  elő, amit nem tudok ,  hogy 

pénzügyileg ez mennyire megvalósítha tó .  Az e lőkészítő  gondo lom  ismeri az 
eddigi munkánkat  és é rzékelte  azt, hogy milyen súlyos problémákkal  küzd a 
város ,  tehát ha reálisan jönnek  ide a dolgok akkor  lehet támogatn i.
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K a t o n a  Csaba:
Több projekt van amelyik egymással köszönő viszonyban van, tehát  ezeket 

érdemes  lenne összevonni.  Én például m egkérdő je lez tem  az in te rnetes  hálózat  10 
M for in tos  kö l t ségve tésé t ,  mert  úgy gondolom, hogy 2 M for intból  ki lehetne 
hozni.

A másik,  a mezőgazdaság i  Expo-val kapcsola tban .  Várpalo táná l  jóval nagyobb 
te lepü lések  sem tud ják  azt megcsinálni ,  hogy két expót ép í tsenek  meg, mert  a 
k ö l t s égvonza ta  elég je len tős .  Ezért  gondolnám azt,  ha ilyen rendezvényt 
szándékozik  a város ,  a régió csinálni akkor  a ke t tő t  egybe kel lene megoldani.

Amit v iszont tudok  támogatn i az in ternet lé t rehozása ,  városi  honlap 
e lhelyezése a világhálón.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További vélemény?  Az Oktatás i ,  Kul turá lis  és Spor t  B izo t t ság tó l  kérdezem, 

hogy miért  ne vegyünk  részt  a wolfsbergi vásáron?

C s ő v á r i  János :
A p rogram ot  t ám oga t juk ,  de pénzt nem szavazunk meg hozzá.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Más egyéb ész revéte l?

F a k á s z Tamás:
V áro sk ö zp o n t  lá tványtervének megtervezéséve l  kapcso la tban  5 M forintos 

ke re t te l  je lö lnek  meg fe ladato t .  Nem értem,  hogy ez mit je len t .  Ott  van az 
épü le tá llománya, útjai ,  parkjai , tehát nem hiszem, hogy egy lá tványterv  bármi újat 
t u d n a  nekünk nyújtani.  Úgy gondolom, hogy fontosabb lenne az R R T  elkészítése .

P á 1 Károly:
Ennek  a megfoga lm azásnak  a tükrében ,  amit a képviselő  úr  is e lmondot t ,  úgy 

g ondo lom ,  hogy er re  igenis szükség  van. Nem arró l  van szó,  hogy az épüle teke t  
ke llene  megreformáln i ,  erre nincs is lehetőség , v iszon t  a jö v ő r e  nézve fontos  
lenne  ha meg tennénk ,  mert  biz tos ,  hogy minden v á ro sk ö zp o n t  az idővel változik.  
V á l toznak  az épü le tek  és vá l toznak ,  azok  a kü lsőségek ,  amelyeke t 
megje len ítenek .  F o n to s  lenne,  hogy a v á ro sk ö zp o n t  lá tványterve  i l leszkedjen a 
vá ros  jövőben i  e lképzelése ihez.  A múlta t  és a jö v ő t  egységbe kell foglalnunk. 
T e rm észe te sen  egy e té r tek  a képviselő úrral ,  ha más formában is m egvalós í tha t juk  
ezt  a te rvezés t ,  és akkor  nem szükséges  er re  pá lyáza to t  kiírni. De  mindenképpen 
szükség  lenne rá, ezé r t  fogla ltuk bele az anyagba.

F a k á s z Tamás:
N em  hiszem, hogy  ezzel kezelni lehetne egy város  építészet i  kérdés t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az e lhangzo t t  j av as la to k  sorrendjében  te szem fel szavazásra.
Az "Ehető  környezet"  p rog ram ok  sze rvezése  és kommunikác ió jával  

kapcso la tban  sze re tném  elmondani,  hogy erre  nem kell külön pénzt  b iz tosítani,  
m er t  a vá rosüzem e l te t é s  pénzéből jó  néhány do log  megoldha tó .  A tényleges  
á ra ján la tok  kérésével ,  és más egyéb kö te lező  végreha j tandó  fe ladatokkal
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összevonjuk, akkor  azt mondom, hogy a 85% realizá lható  és meg is o ldható  egy 
év alatt.

Az Oktatási ,  Kulturális  és Sport  B izot tság  és Inota  Városrész  Önkormányzó 
Tes tü le te  javas la tá t  teszem fel szavazásra .  Az in te rne tkapcso la t  lé trehozása,  
városi  honlap elhelyezése  a világhálóan, aki támogat ja ,  kérem szavazzon!

A Képv ise lő - te s tü le t  16 igen s zavaza t ta l  és 1 tar tózkodás  m el le t t  
" in terne tkapcso la t  lé trehozása, városi  hon lap  e lhe lyezése  a v i lá g h á ló n " p ro jek t  
l é t rehozásáva l  egyetérte tt .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki a városembléma kommunikáció ja  p ro jek te t  tám oga t ja ,  kérem szavazzon!

A K épv ise lő - te s tü le t  15 igen s zavaza t ta l  és 2 ta r tó zkodás  melle t t  "városembléma  
kom m unikác ió ja ' '  p ro jek t  lé t rehozásáva l  egyetérte tt .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Részvéte l  és bemuta tkozás  a Wolfsbergi Nemzetköz i  Vásáron. Aki támogatja ,  

kérem szavazzon!

A K ép v ise lő - te s tü le t  17 igen szavaza t ta l  "Részvé te l  és bem uta tkozás  a Wolf sbergi  
N em ze tköz i  Vásáron"  p r o jek t  lé t rehozásáva l  egyetérte tt .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Befektetői gazdasági konferencia megszervezése Várpalotán, Városrendezési  és 

Kommunális Bizottság és Inota Városrész Önkormányzó Testülete javaslatával,  
aki támogatja, kérem szavazzon!

A K épviselő-testü le t 12 igen szavazatta l és 5 tartózkodás mellett "Befektetői 
gazdasági konferencia  megszervezése Várpalo tán" pro jek t lé trehozásával  
egyetértett.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Gazda Expo megszervezése Várpalotán. Aki támogatja, kérem szavazzon!

A K épv ise lő-testü le t a Gazda Expo megszervezése Várpalotán pro jek te t 1 nem 
szavaza tta l és 16 tartózkodás m ellett nem támogatta.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Befektetői fórumokon való részvétel. Aki támogatja, kérem szavazzon!

A K épv ise lő -testü le t 13 igen szavazatta l és 4 tartózkodás mellett "Befektetői  
fó ru m o ko n  való részvétel " pro jek t lé trehozásával egyetértett.


